

新金山中文学校总部地址变更通告

各位老师、同学和家长：

因学校发展需要，自 2021 年 5 月 1 日起新金山中文学校总部办公室搬迁，先将有关事宜通知如下：

第一， 学校总部办公室原地址：

13A Windsor Ave, Mt Waverley Vic 3149

变更为： Suite 1, 6-8 Hamilton Place, Mt Waverley Vic 3149

（距 Mt Waverley 火车站购物中心出口仅 10 米）；

第二， 学校邮寄地址： P.O Box 2236, Mt Waverley, Vic, 3149

第三， 学校联系人及联系电话不变，如有任何有关中文学习的疑问，请电话联系： 03-9888 1688；

第四， 学校官网保持不变： www.xjs.vic.edu.au，

学校电邮联系不变： admin@xjs.vic.edu.au；

第五， 总部办公室地址变更后，将继续给各分校提供业务培训和教学保障服务，继续保持在欧洲社区传播中华文化。

因学校总部办公室地址变更给各位带来的不便，敬请谅解！

衷心感谢大家对我们学校一贯的信任和支持，我们将一如既往地继续为澳大利亚社区提供优质的中文教学服务，并希望得到您的关心和支持！

新金山中文学校

2021 年 4 月 30 日

Xin Jin Shan Chinese Language and Culture School

Change of Head Office Address Notice

We would like to let you know that the head office address of Xin Jin Shan Chinese Language and Culture School has changed from 1 May 2021 as follows:

1. The new address of the head office is: Suite 1, 6-8 Hamilton Place, Mt Waverley Vic 3149 (10 metres away from the shopping centre exit of Mt Waverley railway station);
2. The new post address is: P.O. Box 2236, Mt Waverley, Vic, 3149;
3. The contact number remains the same: 03-9888 1688. Please feel free to call us if you have any enquiry regarding Chinese language learning;
4. The school website remains the same: www.xjs.vic.edu.au, and the school email remains the same: admin@xjs.vic.edu.au;
5. We would keep on providing professional training and supporting services to all the campuses of XJS and keep on promoting Chinese language culture in local communities.

We are sorry for bringing you any inconvenience due to the change of the head office address.

Thank you very much for your continuous trust and support. We would keep on providing high quality Chinese language learning services to local communities with your great support.

Yours sincerely,

Xin Jin Shan Chinese Language and Culture School

30 April 2021